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مسیر مطلوب درمان  بیماران  با تشکیل  پرونده  
الکترونیک 

گیلان_فرح��ی؛ مدیرکل  بیمه  
س��لامت  گی��لان  به تش��کیل  
پرون��ده  الکترونیک  روند درمان  
بیم��اران  اش��اره ک��رد و اظهار 
داش��ت : در طرح  نسخه نویسی  
الکترونیکی  با تش��کیل  پروند ه 
رون��د  الکترونی��ک   س��لامت  
درمان بیماران  را به  واسطه  دسترسی  به سوابق درمانی  در مسیر 

درست  مطلوبی قرارمی گیرد.
دکترجمش��ید محمدی گف��ت: اجرای کام��ل  نسخه نویس��ی  
ونس��خه پیچی  الکترونیک  گامی  بلند در ارتقاء  و کیفی خدمات  

بیمه سلامت  درجامعه  است.
وی  با اشاره  به پیاده سازی  سیستم  نسخه نویسی  الکترونیک  همراه  
با پرونده  الکترونیک   س��لامت  خاطرنشان کرد: این طرح  باعث  
می ش��ود صرفه جویی  بعمل آمده  و کاهش  هزینه های  مراقبت  
و کاهش اش��تباهات   نسخه نویس��ی خطاهای  دارویی عوارض 
ناخواس��ته  داروی��ی  و در کل  افزایش کارای��ی و کیفیت   مراقبت   
انجام  شود.دکترمحمدی اضافه کرد: نسخه نویسی الکترونیک  
اهمی��ت   فراوان��ی دارد و در این طرح امکانی فراه��م  ش��ده  ت��ا 
بیمه ش��دگان  به  تاریخچه  تجویزهای  پزشک  دسترسی داشته  
درط��رح  باشند.مدیرکل بیمه س��لامت گیلان درپایان گفت: 
نسخه نویس��ی الکنرونیک  نیاز به  ارائه   دفترچه  نیس��ت  و برای  
ویزیت  و اس��تفاده از خدمات  پاراکلینیک  تنها با داش��تن کد ملی  
و کارت  ملی  ، گواهینامه  یا گذرنامه  کافی است  و پس از ویزیت  
پزش��ک  بیمه ش��دگان   با دریافت  کد رهگیری می توانند  دارو و 
خدمات   لازم  را دریافت  کنند.اس��تان گیلان  2 و نیم  میلیون نفر 
جمعی��ت دارد و ه��م  اکن��ون  1 میلیون  و 248 هزار و105 نفر در 

این  استان  تحت  پوشش  بیمه  سلامت  هستند.

برگزاری جلسه فوق العاده کمیته درآمد 
شهرداری ملارد

  نشست فوق العاده اعضای کمیته درآمد شهرداری ملارد در 
راستای وصول مطالبات و تصمیم گیری در خصوص مدیریت 
منابع ، هم افزایی و ارائه راهکارهای مناسب افزایش درآمد به 
ریاس��ت محمد بهمنی ش��هردار ملارد و اعضای کمیته برگزار 
شد.ش��هردارملارد گفت: با هم اندیش��ی اعض��ای این کمیته 
راهکارهای مناس��ب در تامین منابع مالی از طریق شناس��ایی و 
وصول مطالبات معوق شهرداری ارائه خواهد شد. محمد بهمنی 
ش��هردار ملارد ضمن اش��اره به افزایش هزینه های جاری و 
عمرانی در ماه های پایانی سال به تامین منابع مالی از طریق 
شناسایی و وصول مطالبات معوق شهرداری اشاره و تاکید کرد : 
شهرداری می بایست از تکیه بیش از حد به درآمد ارزش افزوده 
) عوارض کالا و خدمات( اجتناب نماید و تلاش خود را معطوف 
جذب و وصول سایر منابع درآمدی بکند .ساماندهی املاک و 
مس��تغلات شهرداری، فراهم نمودن مقدمات صدور پایان کار 
برای املاک متعلق به ش��هرداری از دیگر مباحثی اس��ت که 
شهردار ملارد به آن تاکید داشتند. در ادامه اعضا کمیته ضمن 
بررسی اقدامات انجام شده ، تصمیماتی را درخصوص تسریع 
در شناس��ایی و وصول مطالبات معوق از طریق تمامی مبادی 

قانونی اتخاذ و وظایف هر حوزه را مشخص نمودند.

شناسایی و جذب ۶۳ کودک کار در همدان
معاون اجتماعی اداره  کل بهزیستی استان همدان از شناسایی 

و جذب 63 کودک کار در همدان خبر داد.
زهره بختیاری در گفت وگویی در مورد کلینیک حقوق کودک 
اظهار کرد: این کلینیک به ش��کل س��من اس��ت و با نظارت 

استانداری کار می کنند.
وی بی��ان ک��رد: تاکن��ون در زمینه کودکان کار، 63 نفر جذب و  
شناسایی شده در حالی که برش کل سالانه بهزیستی 85 نفر 
اس��ت هرچند قرارداد به دلیل مش��کلات اداری با تاخیر همراه 
بوده و اطلاعات این کودکان باید به شکل جزئی اعلام شود.

معاون اجتماعی اداره کل بهزیس��تی اس��تان همدان در خصوص 
وضعیت مراکز ش��بانه روزی نیز گفت: در این مراکز حدود 150 
کودک نگهداری می شود و امکانات معیشتی و زندگی نیز با تاکید بر 
فراهم سازی رشد همه جانبه این کودکان در حد مناسبی به لطف 
خدا برقرار است.  وی در خصوص وضعیت تحصیل کودکان کار 
نیز عنوان کرد: تاکنون کودک بازمانده از تحصیل به ما گزارش 
نشده هر چند در مرکز شبانه روزی، خدمات آموزشی و حمایتی 
برای کودک و خانواده آنها برقرار می شود. بختیاری تصریح کرد: 
آموزش ه��ای مهارت ه��ای زندگی، خود مراقبتی و توجه به ابعاد 
مختلف رشد برای کودکان، رشد جسمی، روانی و عاطفی، رشد 
اجتماعی، معنوی، آموزش و خانواده و تلاش برای توانمندسازی 
آنها از مواردی است که در مرکز بهزیستی به آن توجه  می شود.

نشست با مدیران IT سازمان ها در مخابرات 
منطقه گلستان

جلس��ه ای ب��ا تع��دادی از مدیران IT س��ازمان ها و نمایندگان 
موسس��ات تج��اری ب��ا هدف تش��ریح کمپین واگ��ذاری فیبر 
دسترس��ی به مش��تریان تجاری در مخابرات منطقه گلس��تان 
تش��کیل ش��د.  مدیر مخابرات منطقه گلس��تان که در نشست با 
مدیران IT سازمان ها و نمایندگان موسسات و مشتریان تجاری 
گفت:با بر شمردن اهمیت ارتباطات در شرایط کنونی و آینده ، بر 
ضرورت تجهیز به سرویسهای ارتباطی به روز برای بخشهای 
مختلف جامعه تاکید و افزود: وظیفه مخابرات تامین زیرساخت 

های ارتباطی مناسب برای مشتریان و متقاضیان است . 
غلامعلی ش��همرادی افزود : سیاس��ت مخابرات استان توسعه 
شبکه فیبرنوری در نقاط مختلف بوده و اقدامات خوبی هم در 
این زمینه انجام شده و کمپین تانوما و واگذاری فیبر دسترسی،  
برای س��ازمانها فرصت مناس��بی بوده تا بتوانند از این سرویس 

بهره مند شوند. 

اخبار كوتاه

شهرستان ها

ثبت جهانی "منظر تاریخی شهری از هگمتانه  تا همدان" ساماندهی اطراف حرم مطهر توسط شهرداری قم
امام جمع��ه ق��م با اش��اره به لزوم تعیین تکلیف پ��روژه مونوریل گفت: امروزه که 
مونوریل به این مرحله رس��یده و هزینه هایی از بیت المال انجام ش��ده، درس��ت 
نیس��ت که تخریب ش��ود و نباید نیمه تمام بماند. به گزارش تجارت؛ آیت الله س��ید 
محمد س��عیدی در نشس��ت صمیمی با مدیران رس��انه های استان قم که در سالن 
محراب حرم مطهر بانوی کرامت انجام ش��د، اظهار داش��ت: قم ش��هری است که 
از نظ��ر جای��گاه معن��وی و فرهنگ عمومی مردم متدین آن، ویژه اس��ت، اما همه 
افرادی که به قم وارد می ش��وند نگاه ویژه به قم ندارند و نمی توان برخوردهای 

س��لبی با آن ها صورت بگیرد. وی با اش��اره به وضعیت مونوریل قم گفت: در س��فر هیئت دولت به اس��تان قم، به 
آقای رئیس��ی گفتم برای اجرای طرح مونوریل تصمیم بگیرید تا این طرح نیمه تمام نماند و تعیین تکلیف ش��ود. 
امام جمعه قم با اش��اره به این که در مورد این طرح دیگر س��ختگیری نداریم، اضافه کرد: از همان ابتدای اجرای 
مونوریل از مس��ئولان درخواس��ت کردیم این طرح اجرایی نش��ود، ولی امروز که مونوریل به این مرحله رس��یده و 
هزینه هایی از بیت المال انجام ش��ده، درس��ت نیس��ت که تخریب شود. وی بروز آسیب های اجتماعی را مورد توجه 
قرار داد و افزود: فضای مجازی و انتظاری که در این فضاها هست تا محل خواب و استراحت جوانان رفته و کل 

شهر و کشور را گرفته است.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری همدان گفت :پرونده ثبت 
جهان��ی از هگمتان��ه ت��ا همدان به همراه چهار پرونده دیگر در دس��تور کار وزارت 
میراث فرهنگی اس��ت تا به یونس��کو ارس��ال شود.علی مالمیر در جمع خبرنگاران 
خبر داد: نمایش��گاه بین المللی گردش��گری و صنایع دستی در تاریخ 9تا12بهمن 
برگزار خواهدش��د.وی افزود: امس��ال باید فعالیت مضاعفی در مس��یر گردشگری 
داش��ته باش��یم، زیرا خسارت های ناش��ی از ایام کرونا بر پیکره گردشگری بسیار 
اس��ت.مدیر کل میراث فرهنگی صنایع دس��تی و گردش��گری  همدان بیان کرد: 

آمادگی نسبی برای ایام نوروز 1401 در حوزه گردشگری خواهیم داشت،در همین راستا نیز باتوجه به نشست ها 
و تفاهمنامه های صورت گرفته با دیگر استان های غربی کشور، محور گردشگری غرب را تعریف کردیم.مالمیر 
افزود: درقالب گردشگری زمستانی نیز برگزاری بازی های زمستانه، گردشگری غذا، جشنواره عکس و غیره را 
در دستور کار داریم. وی در خصوص وضعیت خانه اقبالیان نیز بیان کرد: بیش از 200 پرونده بنای تاریخی استان 
همدان در دو س��ال اخیر بررس��ی و مطالعه ش��د که در این زمینه براس��اس معیارهای ثبتی موجود اولویت با بناهای 
در معرض تخریب هستند اما ثبت بناهای معاصر نیز در دستور کار است که خانه اقبالیان یکی از آنها است.مالمیر 

گفت: اخطار عدم تخریب بنا به مالک داده شده است و به هیچ عنوان نباید دست به چنین کاری بزند. 

حمایت از کودکان زیر ۵ سال دارای مشکل تغذیه در همدان 
 کارش��ناس تغذیه گروه بهبود تغذیه معاونت بهداش��تی دانش��گاه از شناسایی کودکان 
زیر پنج سال دارای مشکل تغذیه در همدان خبر داد و گفت: یک هزار و 298 بن خرید 

کالا بین اقشار آسیب پذیر توزیع شده است.
به گزارش پایگاه خبری وب دا در همدان، میترا جاودان با اش��اره به دوازدهمین بس��یج 
ملی تغذیه که 15 تا 30 دی ماه با شعار »تغذیه، کرونا و واکسیناسیون« برگزار می شود، 
اظهار کرد: هر س��ال بس��یج های ملی و آموزش��ی تغذیه بر اس��اس مشکلات تغذیه ای 
جامعه و به منظور حس��اس س��ازی و افزایش س��طح آگاهی های تغذیه ای جامعه با 

شعارهای متفاوت برگزار می شود.
وی بی��ان ک��رد: ب��ا توجه ب��ه اپیدمی کرونا و اهمیت تغذیه صحیح در تقویت سیس��تم 
ایمنی و پیش��گیری از ابتلا به کرونا، کاهش ش��دت بیماری و دوران نقاهت بیماری و 

نیز اثربخشی واکسیناسیون کرونا دوازدهمین بسیج ملی تغذیه بر اساس این اهداف در 
استان در حال اجراست. کارشناس تغذیه گروه بهبود تغذیه معاونت بهداشتی دانشگاه با 
اشاره به اینکه در حال حاضر واکسیناسیون یکی از راه های مهم برای مقابله با ویروس 
کرونا است و به منظور اثر بخشی آن رعایت اصول تغذیه از اهمیت زیادی بر خوردار 
است، افزود: به دلیل گستردگی فضای مجازی ارائه اطلاعات تغذیه ای صحیح و نیز 

گسترش شبکه های علمی یکی دیگر از اهداف بسیج های ملی تغذیه است.
وی یادآوری کرد: بهتر اس��ت برای افزایش کیفیت پروتئین دریافتی از پروتئین های 
گیاهی در کنار هم استفاده شود مثل عدس پلو، خوراک لوبیا با نان، عدسی و غیره که 

این امر موجب اثر بخشی بهتر واکسیناسیون خواهد شد.
کارش��ناس تغذیه گروه بهبود تغذیه معاونت بهداش��تی دانش��گاه با اشاره به اینکه افراد 

در وعده های غذایی خود از منایع ش��یر و لبنیات کم چرب اس��تفاده کنند گفت: ش��یر و 
لبنیات شامل ماست، پنیر و کشک نیز از منابع تامین پروتئین هستند و نیز بهتر است 
لبنیات پروپیوتیک مصرف ش��ود. وی با بیان اینکه مصرف آب کافی فراموش نش��ود 
عنوان کرد: افراد مقدار زیادی آب و مایعات مثل چایی کم رنگ، دوغ کم نمک، دمنوش 
های گیاهی بنوش��ند که تامین آب بدن به میزان کافی قبل و بعد از تزریق واکس��ن 
کووید- 19 بسیار مهم است. وی خاطرنشان کرد: در این راستا و به دلیل تاثیر منفی 
اپیدمی کرونا بر وضعیت اقتصادی جامعه و به منظور حمایت از اقشار آسیب پذیر بویژه 
کودکان زیر 5 سال و مادران باردار، معاونت بهداشتی همدان با همکاری کمیته امداد 
و س��تاد اجرای فرمان امام یک هزار و 250 کیلوگرم گوش��ت و یک هزار و 298 مورد 

بن خرید مایحتاج در بین واجدین شرایط توزیع کرده است.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان از افزایش بیش 
از 4.5 میلیون تن صادرات کالاهای نفتی و غیر نفتی 
و رون��ق بی��ش از 2.5 میلی��ون تن کابوتاژ)حمل و نقل 
س��احلی( فرآورده های نفتی و غیرنفتی در بنادر غرب 

هرمزگان طی 9 ماهه سال 1400 خبر داد. 
ب��ه گ��زارش رواب��ط عمومی اداره بن��ادر و دریانوردی 
بندرلنگه، "قاس��م عس��کری نس��ب" میزان صادرات 
کالاه��ای نفت��ی و غیرنفتی در بنادر غرب هرمزگان را 
4 میلی��ون و 768 ه��زار و 110 ت��ن اعلام کرد و گفت: 
عم��ده ای��ن محموله های صادراتی ش��امل میوه و تره 
بار، خشکبار، مواد معدنی و مصالح ساختمانی بوده که 
این میزان از صادرات نمایانگر رشد 252 درصدی در 9 
ماهه سال جاری است. عسکری نسب افزود: از مجموع 

صادرات نفتی و غیرنفتی انجام شده، یک میلیون و  412 
هزار و 73 تن با رش��د 63 درصدی مربوط به صادرات 
غیر نفتی و 3 میلیون و 356 هزار و 37 تن به صادرات 
نفت��ی اختص��اص دارد که این میزان از صادرات نفتی 
نمایانگر رش��د 594 درصدی در 9 ماهه س��ال »تولید؛ 

پشتیبانی ها، مانع زدایی ها« می باشد.
وی در بخ��ش دیگ��ری از اظهاراتش گفت: از مجموع 
عملیات انجام شده، 2 میلیون و 709 هزار و 617 تن 
فرآورده های نفتی و غیرنفتی با رش��د 26 درصدی به 
ص��ورت روی��ه کابوتاژ )حمل و نقل س��احلی( در بنادر 
غرب هرمزگان جابجا شد که از این میزان بنادر غرب 
هرمزگان با کابوتاژ 972 هزار و 498 تن فرآورده های 
غیرنفتی و کابوتاژ یک میلیون و 737 هزار و 119 تن  
فرآورده های نفتی توانست به ترتیب  رشد 23 درصدی 

و 28 درصدی در سال جاری داشته باشد.
عسکری نسب تصریح کرد: بنادر غرب هرمزگان زیر 
ساختهای لازم و مناسب را برای صادرات انواع کالاها 
از جمل��ه مصالح  س��اختمانی، کانتینرهای یخچالی و 
کالاه��ای معدنی داراس��ت و  آم��اده هرگونه خدمات 
رسانی در زمینه صادرات کالا به تجار و سرمایه گذاران 

می باشد.

شهردار کرج با اشاره به نزدیک بودن پروژه خط 2 قطار 
شهری کرج به ایستگاه بهره برداری و ضرورت تکمیل 
آن، اظه��ار داش��ت: تعیین تکلی��ف قراردادهای تامین 

ناوگان ریلی خط 2، اولویت مدیریت شهری است.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، مصطفی س��عیدی 
س��یرائی در جلس��ه ای که در سازمان حمل و نقل ریلی 
به منظور رسیدگی به قراردادهای گذشته تامین ناوگان 
پروژه خط 2 قطارشهری کرج، با حضور محمد اسدیان، 
رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات کاربردی ش��ورای 
ش��هر، فرزین فرش��اد، سرپرس��ت معاونت حمل و نقل 
ترافیک ش��هرداری ک��رج، مهدی عطااللهی، مدیرکل 
حقوقی و امور پیمان های شهرداری کرج، عباس سعیدی 
کیا، سرپرس��ت س��ازمان حمل و نقل ریلی ش��هرداری 
ک��رج و معاونی��ن و مدیران حقوقی و تجهیزاتی برگزار 
شد، گفت: رسیدگی به قراردادهایی که زمان آنها پایان 
یافته ولی به سرانجام نرسیده و پیشرفت اجرایی پروژه 
قطار شهری جزو اولویت های مدیریت شهری به شمار 
می آید. وی با بیان این که با کار کارشناسی و بازنگری 
به مس��یر قراردادها می ش��ود روند روبه رشدی در مسیر 
توسعه ناوگان ریلی پیش گرفت و مانع بروز مشکلات 
گذشته شد، عنوان کرد: همچنین با برنامه ریزی مناسب 

در قرارداد تامین و نگهداری ناوگان پروژه خط 2 می توان 
متناس��ب با پیش��رفت پروژه قدم های خوبی  برداشت. 
شهردار کرج همچنین به تاثیر راه اندازی متروی کرج 
در کاهش ترافیک، آلودگی هوا و صرفه جویی در زمان 
ش��هروندان اش��اره کرد و گفت: مدیریت شهری برای 
تحقق این مهم تمام تلاش خود را به کار می گیرد. محمد 
اس��دیان، رئیس مرکز پژوهش های ش��ورای اسلامی 
ش��هرکرج نیز در این جلس��ه به حضور و نظارت شورای 
اسلامی شهر در پروژه خط 2 به منظور همفکری و کمک 
بیش��تر در راس��تای از بین بردن موانع و مش��کلات و به 
سرانجام رساندن این پروژه اشاره و بیان کرد: امید است 
بتوانیم با بهره برداری از متروی کرج به مردم ش��ریف 

شهر، خدمات مناسب تری را ارائه کنیم.

ضرورت تعیین تكلیف قراردادهای   خط 2 قطار شهری كرجرشد 2۵2 درصدی صادرات نفتی و غیر نفتی در بنادر غرب هرمزگان

بوش��هر خبرنگارتجارت :به گزارش سایت خبری کمیته امداد، 
علی عاش��وری، مدیر عامل صندوق امداد ولایت کمیته امداد 
کش��ور، طی س��فر یک روزه خود به اس��تان بوش��هر در نشست 
شورای مدیران کمیته امداد این استان شرکت کرد و سپس در 
مصاحبه ای با صدا و س��یمای مرکز اس��تان به تش��ریح عملکرد 

این صندوق در سطح کشور و استان بوشهر پرداخت.
مدیر عامل صندوق امداد کشور در ادامه اظهار داشت: صندوق 
ام��داد ولای��ت از س��ال 1395 با مجوز بان��ک مرکزی در همه 
مراکز اس��تانها و با هدف س��هولت ارائه خدمات به نیازمندان و 
همچنین توس��عه فرهنگ قرض الحس��نه و بانکداری اسلامی 

تاسیس شده است.
وی خاطرنشان کرد: خدمات صندوق امداد ولایت در چهار سر 
فصل پرداخت تس��هیلات اش��تغال، کارگشایی، تامین و ودیعه 

مسکن مددجویان تحت حمایت در حال انجام است.
مدیر عامل صندوق امداد ولایت کشور به تشریح عملکرد این 
صندوق در س��ال جاری پرداخت و گفت: طبق آخرین بررس��ی 
ها تا کنون 199 هزار و 581 فقره تسهیلات قرض الحسنه به 
ارزش 1800 میلیارد تومان در اختیار مددجویان تحت حمایت 

و دیگر خانواده های نیازمند قرار گرفت.
عاش��وری اضافه کرد: از این میزان تس��هیلات، 1247 میلیارد 
تومان به تس��هیلات کارگش��ایی، 349 میلیارد به تس��هیلات 
اشتغال، 204 میلیارد تومان به تسهلات تامین و ودیعه مسکن 

اختصاص داده شده است.
مدیر عامل صندوق امداد ولایت کشور خاطر نشان کرد: استان 
س��ال گذش��ته در اس��تان بوشهر 6 هزار و 500 فقره وام به مبلغ 
60 میلیارد تومان پرداخت شده است و امسال تا کنون 4 هزار 

فقره بالغ بر 40 میلیارد تومان پرداخت شده است.
وی با اشاره به تعداد مشتریانی که نزد این صندوق حساب دارند 

گفت: این آمار  بیش از شش میلیون نفر است.
مدیرعامل صندوق قرض الحس��نه ام��داد ولایت در خصوص 
راه اندازی صندوق ضمانت وام های اشتغال و ضمانت گفت: فعلا 
اولویت ما در این حوزه، زنان سرپرست خانوار تحت حمایتی است 
که در تامین ضمانت تس��هیلات دچار مش��کل باشند، می توانند 

از خدم��ات صن��دوق ضمانت برای دریافت تس��هیلات در این 
صندوق یا سایر بانک ها استفاده کنند.

عاش��وری مدیر عامل صندوق امداد ولایت کش��ور با اش��اره به 
چگونگی پرداخت وام به مددجویان، ابراز داشت: برای وام های 
تا 10 میلیون تومان سود و کارمزدی دریافت نمی شود و برای 
مبالغ بالاتر نیز تنها س��ه درصد کارمزد، یک بار در طول دوره 

بازپرداخت اقساط، دریافت می شود.

وی در خصوص ضمانت های بانکی مددجویان تحت حمایت 
اضاف��ه ک��رد: ت��ا مبلغ 10 میلیون تومان وام بدون نیاز به ضامن 
پرداخ��ت م��ی ش��ود و مبال��غ بالاتر نیز با ضام��ن پرداخت می 

شود.
مدیر عامل صندوق امداد ولایت کش��ور به الکترونیکی ش��ده 
خدمات این صندوق اش��اره کرد و اظهار اش��ت: به منظور رفاه 
حال مش��تریان و کاهش مراجعات حضوری مددجویان، اغلب 
خدم��ات ای��ن صندوق به ص��ورت الکترونیکی و غیر حضوری 

ارائه خواهد شد.
وی در ادامه با بیان اینکه در حال حاضر هشت خدمت صندوق 
قرض الحسنه امداد ولایت به صورت الکترونیکی ارائه می شود، 
افزود: برنامه این صندوق، حرکت به سمت خدمات الکترونیکی 
و دیجیتال اس��ت. عاش��وری مدیر عامل صندوق امداد ولایت 
کشور تصریح کرد: از مهم ترین ویژگی های الکترونیکی شدن 
خدمات صندوق، علاوه بر عدم نیاز به مراجعه حضوری، حذف 

مدارک فیزیکی مددجویان است.
مدیر عامل صندوق امداد ولایت در پایان با دعوت از خیران و 
مردم نیکوکار برای سپرده گذاری در این صندوق گفت: خیرانی 
که قصد کمک به همنوعان خود را دارند میتوانند در این صندوق 
سپرده گذاری کنند و سپس از محل این سپرده به افراد نیازمند 

تسهیلات  کارگشایی پرداخت نمایند.
وی همچنی��ن  ی��ادآور ش��د: در صورتی که ف��ردی بخواهد به 
نیازمندی در حوزه مس��کن، درمان و جهیزیه کمک کند، این 
صن��دوق ب��ه فرد نیکوکار وام را بدون س��پرده گذاری پرداخت 
می کند تا تسهیلات در اختیار شخص نیازمند قرار گیرد و سپس 

فرد خیّر اقساط وام را پرداخت می نماید.

مدیر عامل صندوق امداد ولایت  خبر داد؛ 

پرداخت بیش از 199 هزار تسهیلات اشتغالزایی به نیازمندان

مدیرعامل آب منطقه ای خبر داد: 

50 درصد مخزن سد ایلام خالی از آب
مدیرعامل آب منطقه ای ایلام گفت: س��د ایلام که 70 درصد 
آب شرب ایلام را تامین می کند الان کمتر از 50 درصد مخزن 
آن پر است  علی پوراحمددر حاشیه بازدید از سد دویرج  در گفت 
وگو با خبرنگاران به وضعیت سد چم گردلان ایلام اشاره کرد 
و یادآور ش��د: س��د ایلام که 70 درصد آب ش��رب ایلام را تامین 
می کند الان کمتر از 50 درصد مخزن آن پر است و امیدواریم 
بارندگی های زمستان به گونه ای باشد که بخشی از این کمبود 
جبران ش��ود، در غیر اینصورت با چالش جدی به لحاظ کمیت 

و کیفیت آب روبرو خواهیم بود.
پور احمد به احیای طرح 550 هزار هکتار اراضی  اس��تت های 
خوزستان و ایلام مورد تاکید رهبری اشاره کرد و اظهار داشت: 

سهم استان ایلام از این مقدار 50 هزار 
هکتار بود که ش��بکه اصلی آن بطور 

کامل در استان اجرا شده است.
وی افزود: برای ش��بکه اصلی آبیاری 
ای��ن طرح 74 میلی��ون یورو از محل 
تس��هیلات بانک توس��عه اسلامی و 
حدود س��ه هزار میلیارد ریال از محل 
منابع عمومی دولت هزینه شده که در 

بخش وزارت نیرو آماده بهره برداری است.
مدیرعامل آب منطقه ای ایلام تاکید کرد: از شبکه فرعی این 
ط��رح نی��ز 9 ه��زار هکتار باقی مانده ک��ه متولی آن یعنی جهاد 

کشاورزی باید شبکه را تکمیل کند.
وی تصریح کرد: س��د مخزنی کنگیر 
ایوان نیز 2 هزار هکتار از اراضی دشت 
ایوان را تحت پوشش دارد و در شرایط 
کنونی کمتر از 50 درصد مخزن آن پر 
است ولی در حال تامین کشت پاییزه 

در آنجا هستیم.
مدیرعامل آب منطقه ای ایلام تاکید 
کرد: صرفه جویی در مصرف بخش کشاورزی، شرب و صنعت با 
توجه به این وضعیت ضروری است ، چراکه شاهد سالی خشک 
تر از پارس��ال هس��تیم. پوراحمد با اشاره به اینکه سد دویرج آب 

11 هزار هکتار از اراضی موسیان را تامین می کند، افزود: این 
سد آب دراز مدت پتروشیمی دهلران را نیز تامین می کند ، 21 
میلیون مترمکعب میزان تخصیص آب پتروشیمی دهلران است 
و صنع��ت پتروش��می باید آن را تمدی��د کند تا برای آنها ذخیره 
شود. وی افزود: در استان ایلام پنج سد مخزنی در دست بهره 

برداری داریم و پنج سد نیز در حال ساخت هستند.
پوراحمد از هفت س��د در دس��ت مطالعه اس��تان خبر داد و گفت: 
س��د مخزنی گوراب و چیخاب در دهلران، س��د مخزنی گلال 
ملک در مهران، سد مخزنی گدارخوش، جزمان، ورگر  و مولاب 
از جمله آنها هس��تند که کار مطالعات س��د گدارخوش به اتمام 

رسیده است.


